
DATE :

日  期

Teller Supervisor

PLEASE SIGN & FAX TO +852 2824-0016 / 正本請寄回  香港灣仔港灣道18號中環廣場56樓5601室 華南銀行香港分行

本公司/本人/吾等同意：
1.貴銀行的相關員工查閱及使用本公司/本人/吾等於貴銀行的存款帳戶資料或數據；以及

We/I argee that:

1.your banks relative staff may viewing and using our/my data and information of deposit account(s) held in your bank.

other

其他

2.貴銀行的相關員工於貴銀行設立的投資專區，向本公司/本人/吾等提供貴銀行的服務。

2.your banks relative staff may provide services at your bank's investment area.

Deposit uplifted before maturity ( But the bank reserves the right to charge a penality for deposits)

中途解約提款 ( 但銀行保有權利收取罰金 )

Pay principal and interest to account no.

D025

FOR BANK USE ONLY 銀行專用

Authorized Signature

Authorized Signature(s) / Chop(s)  簽署 / 印章

本息一併存入帳戶號碼

Pay principal and interest to account no.

到期解約，本息一併存入帳戶號碼

Pay interest to account no. 905-
利息則存入帳戶號碼

Renew principal at previling interest rate for *same period /   ( *days / weeks / months )

本金照當時利率續存*同一期間 /   ( *天 / 星期 / 月。 )

Renew principal plus interest at prevailing interest rate for *same period /   ( *days / weeks / months )

利息加入本金照當時利率續存*同一期間 /   ( *天 / 星期 / 月。 )

注意：請用正楷填寫並在適當處加"✓"號

Customer Name ( SURNAME FIRST )  客戶姓名 (先寫姓氏) Account No. 定存帳號 Deposit No.存款編號

華 南 商 業 銀 行 香 港 分 行
HUA NAN COMMERCIAL BANK., LTD. HONG KONG BRANCH

(INCORPORATED IN TAIWAN WITH LIMITED LIABILITY)

FIXED DEPOSITS

MATURITY INSTRUCTIONS AMENDMENT  到期前指示修改書

Note: Please complete in 'BLOCK LETTERS' and 'tick' where applicable


